
آرمان ملی: در حالی که قرار بود در هفته اول اردیبهشت ماه 
سرمربی تیم المپیک ایران معرفی شود تاکنون وضعیت کادر فنی 

تیم ملی امید کشورمان مشخص نشده است. 
 قول

روز 28 فروردین ماه احسان اصولی سخنگوی فدراسیون فوتبال 
در مورد آخرین وضعیت انتخاب سرمربی جدید تیم فوتبال امید 
ایران بیان کرد: هفته جاری در این باره تصمیم گیری می شود. اجازه 
بدهید مانند تیم ملی فوتبال به صورت مصداقی صحبت نکنیم، اما 
سرمربی تیم امید به احتمال زیاد تا پایان هفته انتخاب خواهد شد. 
البته اگر سرمربی جدید هم انتخاب شود، هنوز لیگ برتر را پیش رو 
داریم. اصولی در این باره که گفته می شود رقم قرارداد سرمربی 
جدید تیم امید یک پنجم قرارداد یک مربی با تیمی باشگاهی 
خواهد بود، اظهار داشت: نمی دانم این رقم چقدر است، اما اعتبار و 
جایگاه سرمربیگری تیم امید با تیم های باشگاهی متفاوت است و 
سرمربیان تیم های ملی، معمولاً قید این مسئله )مبلغ قرارداد( را 

می زنند. من صحبت شما را تأیید نمی کنم. 
  جلسه 

مهدی محمد نبی در گفت وگو با روابط عمومی فدراسیون 
فوتبال، درباره نشست روز یکشنبه با موضوع انتخاب سرمربی 
جدید تیم امید ایران اظهار داشت: در جلسه حدوداً سه ساعته ای که 
با حضور حبیب کاشانی و امیر قلعه نویی برگزار شد، تعیین سرمربی 
تیم امید بررسی و نظرات بسیار خوبی مطرح شد. شاخصه هایی که 
در این جلسه برای انتخاب سرمربی به جمع بندی رسید، داشتن 
تجربه کار با جوانان، تجربه بین المللی و توجه به عملکرد او بود. 
نایب رئیس اول فدراسیون فوتبال با بیان اینکه نظرات افراد حاضر 
در جلسه به هم نزدیک بوده است، گفت: علاوه بر سرمربی، انتخاب 
مربیان و مدیر فنی تیم امید نیز بررسی شد و پس از جلسه ای که 
با حضور کاشانی و قلعه نویی برگزار می شود، اسامی کادر فنی تیم 
امید اعلام خواهد شد. نام سرمربی جدید تیم نهایتاً ظرف چند روز 

آینده و آخر هفته نهایی می شود. 
 مربی؟

ایرنا روز شنبه نوشت: با مخالفت حبیب کاشانی با حضور سید 

مجتبی حسینی در تیم امید به نظر می رسد پرونده حضور این 
مربی به صورت کامل بسته شد؛ البته از سوی دیگر قلعه نویی و 
مسئولان فدراسیون فوتبال هم با حضور تارتار به شدت مخالف 
هستند. بررسی ها نشان می دهد با توجه به مخالفت های موجود 
احتمال انتخاب سرمربی ایرانی برای تیم امید بسیار کم است و هر 
دو طرف حاضر نیستند با گزینه های یکدیگر همکاری کنند. از آنجا 
که امیر قلعه نویی با یک سرمربی اسپانیایی که سابقه زیادی در کار 
با تیم های پایه داشته برای دستیاری اول خود به توافق رسیده مقرر 
شده این سرمربی همزمان هدایت تیم فوتبال امید ایران را برعهده 
بگیرد. نکته قابل توجه در منتفی شدن حضور سید مجتبی حسینی 
مخالفت حبیب کاشانی است که اطلاعات زیادی در خصوص مسائل 
فنی ندارد و مشخص نیست بر اساس چه معیاری با حضور این مربی 
مخالف است. کاشانی در گذشته با انتخاب هایی چون محمد خاکپور 
باعث عدم صعود تیم امید به المپیک شده یا با برکناری کرانچار از 

سرمربیگری پرسپولیس این تیم را از کورس قهرمانی دور کرد. 
 نظر کارشناس 

هومن افاضلی در مورد آنکه همواره سرمربی تیم ملی امید زمانی 
انتخاب می شود که فرصت چندانی نیست تا تیم ملی را آماده مصاف 
با رقبا کرد، اظهار داشت: چون تیم امید برخلاف دیگر تیم های ملی 
از سوی دو ارگان اداره می شود یکسری مسائل است که شروعش 
زمان می برد. اگر کمیته ملی المپیک و فدراسیون فوتبال زودتر به 
توافق برسند بهتر است ولی باید در تصمیم وظایف و مسئولیت ها و 
یک سری تفاهم ها بشود به خاطر اینکه رئیس فدراسیون و رئیس 
کمیته ملی المپیک تغییر می کنند. شرایط به شکلی است که طول 
می کشد تا توافق بین این دو ارگان مهم حاصل شود. اگر توافق 
سریع تر حاصل شود راهبرد تیم امید و تقسیم وظایف معلوم می شود 
و کار سختی بعد از آن نیست. وی افزود: در این دوره نیز، هماهنگی 
میان فدراسیون و کمیته ملی المپیک حاصل نشده و موضوع تمام 
دیگر ادوار قبلی بیش از حد طول کشیده است. ضمن اینکه اولویت 
فدراسیون فوتبال تیم ملی بزرگسالان است و حالا که خیالشان 
از کادر فنی آن تیم برطرف شده وقت رسیدگی به تیم امید شده 
است. در این مدت فدراسیون فوتبال مشغول تفاهم با کمیته ملی 

المپیک برای تقسیم وظایف است و خیلی زمان نمی برد تا اسامی 
اول سرمربی و بعد از آن کادرفنی تیم امید معرفی شوند. قبل از آن 
باید مشخص شود حبیب کاشانی پست مدیریت تیم را قبول کرده 
یا خیر، چون بودن او در تیم امید کمک بزرگی به این تیم است، 
چون تجربه همکاری با او را داشتم. کاشانی تیم را به خوبی تدارک 
و کار ها را خوب سازماندهی می کند. شرایط بسیار بسیار مساعدی 
را برای تیم فراهم می کند و حرفه ای امور را پیش می برد. بودن 
او برای تیم امید غنیمت است. کارشناس فوتبال در واکنش به 
اینکه طولانی شدن پروسه انتخاب سرمربی تیم امید به معضلی 
برای این تیم تبدیل شده است، عنوان کرد: فدراسیون و کمیته 
ملی المپیک تنها مسئولیتی که دارند انتخاب سرمربی تیم امید 
نیست. فدراسیون فوتبال ابتدا به دنبال آن بود تا سرمربی تیم ملی 
بزرگسالان را انتخاب کند و طبیعتا اولویت با این تیم است. از طرفی 
کمیته ملی المپیک هم ۵۰ فدراسیون را به عنوان زیرمجموعه در 
اختیار دارد. تنها رشته فوتبال نیست که تمام انرژی، توجه و تمرکز 
خود را روی فوتبال بگذارد. در نتیجه تیم امید اولویت اول هیچ یک 
از این دو نهاد نیست. در فدراسیون فوتبال اولویت دوم است و در 
کمیته ملی المپیک یکی از رشته های پرطرفدار به حساب می آید. 
کشتی، والیبال، وزنه برداری، دوچرخه سواری و... هم چشم به 
حمایت کمیته ملی المپیک دارند و باید حواس کمیته به دیگر 
رشته ها نیز باشد. افاضلی در خصوص اینکه رقبای تیم ملی امید در 
حالی با رقبایش دیدار می کند که تمامی آنها زودتر تکلیف خود را 
روشن کرده اند و شاکله اصلی خود را مشخص کرده اند، یادآور شد: 
طبیعتا دو سه تا مسأله داریم. یکی از آنها این است که حریفان شاکله 
خود را پیدا کرده اند. دیگری مسائلی است که در صورت حضور 
حبیب کاشانی به عنوان مدیر تیم برطرف خواهد شد. به غیر از 
این دو مسأله مهم، بخش دیگر داستان این است تیمی که در حال 
حاضر در اختیار داریم جزء بهترین تیم های ادوار امید ایران نیست. 
ما با تیم هایی به مراتب بهتر از این تیم نتوانستیم به المپیک صعود 
کنیم. طبیعتاً این وضعیت فعلی فوتبال ما را نشان می دهد که کار 
بسیار سختی خواهیم داشت. نمی خواهم بگویم تیم ضعیفی داریم 
ولی نسبت به تیم هایی که در گذشته داشتیم قدرت کمتری داریم. 
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گفت وگو

قول یک هفته ای که هنوز اجرایی نشده! قول یک هفته ای که هنوز اجرایی نشده! 

تیــم امید تیــم امید 
اولویت فدراسیون اولویت فدراسیون 

نیست!نیست!

تیم فوتبال یوونتوس اگرچه به واسطه 
بخشیده شدن مجازات 1۵ امتیازی اش به 
رده سوم جدول سری A برگشته و شانس 
کسب سهمیه لیگ قهرمانان فصل آینده را 
دارد اما این موضوع سبب نشده که منتقدان 
این تیم چشمان خود را روی سبک بازی نه 
چندان دلچسب این تیم ببندند. سه بازیکن 
نیله آدانی، آنتونیو کاسانو  سابق اینتر؛ دا
و کریستین ویری هم جزو این منتقدان 
هستند که رویکرد تاکتیکی ماسیمیلیانو 
آلگری را دلیل کسل کننده شدن بازی های 
نند. یوونتوس شاید حتی  بانوی پیر می دا
در سال های قهرمانی اش هم سبک بازی 
تماشاگرپسندی نداشت اما حداقل نتیجه 
و جام می گرفت اما الان با بازی هایی به 
مراتب بدتر، نتیجه هم نمی گیرد. همین 
بهام های فراوانی  موضوع سبب شده که ا

درباره آینده او در تورین به وجود  آید.آدانی 
بازیکن اینتر در فاصله سال های 2۰۰2 تا 
2۰۰4 که سابقه کارشناسی در شبکه اسکای 
اسپورت ایتالیا را هم دارد، در گفت و گوی 
زنده با شبکه اینترنتی بوبو تی وی )شبکه 
تلویزیونی کریستین ویری(، در باره آلگری و 
تیمش گفت: آلگری کاری کرده که اینزاگی 
پیش او یوهان کرایف به نظر می رسد. تنها 
هدف زندگی آلگری این است که مانع پیروزی 
سایر تیم ها شود. می دانید چرا بازی یوونتوس 
و اینتر در تورین )بازی برگشت نیمه نهایی 
جام حذفی( یک – صفر تمام شد؟ چون 

اینتر در نیمه دوم و عقب کشید، درست 
مانند یوونتوس در دوران طلایی اش. نیمه 
دوم بازی هم واقعاً شرم آور بود. من فقط دعا 
می کردم که آن کسی که مسئول پخش بازی 
در شبکه های بین المللی است، کاری کند که 
پخش بازی متوقف شود و اجازه ندهد آبروی 
ما بیشتر از این برود. تیمی مانند اینتر باید 
آن یوونتوس را 4 بر صفر می برد. آنها داشتند 
مقابل یک مره متحرک بازی می کردند. بعد از 
آدانی، نوبت به آنتونیو کاسانو رسید که یکی 
از مهمانان و کارشناسان همیشگی شبکه 
کریستین ویری است. او در اظهارنظری حتی 

ویران کننده تر از آنچه اخیراً درباره مورینیو و 
تاکتیک هایش گفته بود، تأکید کرد: یوونتوس 
به امید کشاندن بازی به وقت های اضافه 
و شاید پنالتی دفاع می کرد. من می توانم 
چنین تاکتیکی را از تیمی مثل کرمونزه 
بپذیرم اما از یوونتوس نه. آنها واقعا زشت 
فوتبال بازی می کنند. آلگری و دستیارانش 
باید بروند. احساسم می گوید که اظهارات 
غیرمحترمانه اخیر آلگری در مورد ناپولی و 
اینتر نشان دهنده این است که او خودش 
هم فهمیده که در پایان فصل اخراج می شود. 
او مایه شرمساری است و نمی تواند نماینده 
یوونتوس باشد. من می توانم مربیانی مانند 
توماس توخل، مارچلو بیلسا و روبرتو دزربی 
را مثال بزنم که عشق به فوتبال در وجودشان 
موج می زند و شبانه روز دارند برای بالا بردن 

دانش فوتبالی شان مطالعه می کنند. 

حمله ۳ پیشکسوت اینتر به آلگری؛ 

یوونتوس مرده ای متحرک شده است!

  کوتاه 
فارس: روح ا... محمدی عضو هیات مدیره و سخنگوی 
باشگاه صنعت نفت آبادان در واکنش به مصاحبه اخیر مدیران 
تیم مس کرمان مبنی بر اینکه همه برای بقای صنعت نفت 
در لیگ برتر بسیج شده اند، اظهار داشت: ضمن احترام به 
مردم خوب کرمان نمی خواهیم به ادعاهای مسئولین مس 
کرمان واکنشی داشته باشیم، چراکه قطعا کمیته انضباطی و 
فدراسیون فوتبال باید در این خصوص ورود کرده و برخورد 
نمایند اما خیلی دوست دارم بخش از مصاحبه که در آن 
عنوان شده همه ایران دوست دارند صنعت نفت در لیگ برتر 
بماند را تایید و بر آن تاکید کنم. این تیم هواداران زیادی در 
فوتبال ایران دارد که معتقدند لیگ بدون چنین تیمی صفا 
ندارد. وی با اشاره به محبوبیت تیم صنعت نفت آبادان در 
فوتبال ایران گفت: این تیم به دلیل قدمت، محبوبیت، نوع 
فوتبال و هواداران خونگرمش، در سطح اول فوتبال کشور 
نسبت به برخی تیم ها محبوبیت خاصی دارد. همه دوست 
دارند این تیم در لیگ برتر باقی بماند. این دوست داشتن 
اهالی فوتبال و تماشاگران واقعی صرفا بابت شور و شعفیست 
که باید در لیگ بماند نه عوامل خارج از مستطیل سبز، بود و 
نبود برخی تیم ها در لیگ برتر چندان مهم نیست، اما بودن 
تیم هایی مثل صنعت نفت، ملوان، نساجی، تراکتور و... گرمی 

و جذابیت خاصی به لیگ برتر می دهد. 

بیــن المــلل 
   سرمربی تیم فوتبال اینتر از عملکرد شاگردانش در 
دیدار خانگی برابر لاتزیو ابراز رضایت کرد. سیمونه اینزاگی 
پس از پیروزی 3 بر یک دیروز )یکشنبه( مردانش برابر 
لاتزیوی رده دومی در ورزشگاه سن سیرو که منجر به صعود 
نراتزوری به رده چهارم جدول سری A شد، به تمجید از 
روحیه آنها پرداخت. اینتر نیمه اول را به مهمانش باخت، اما 
در نیمه دوم سه گل زد و ورق را برگرداند. اینزاگی در پایان 
بازی به شبکه اسکای اسپورت ایتالیا گفت: فکر می کنم یکی 
از بهترین بازی های مان در 2۰ ماه حضور من در اینتر را شاهد 
بودیم. در پایان نیمه اول، ما یک بر صفر عقب بودیم اما من 
به بازیکنان گفتم که تسلیم نشوند و بجنگند، چون مطمئناً 
نتیجه خواهند گرفت. ما مقابل تیم دوم جدول قرار داشتیم 
که تیمی بسیار باکیفیت است، اما اینتر امروز حیرت آور 
بود. اینزاگی باز هم با اعمال چندین تغییر در ترکیب اصلی 
تیمش، آن را به میدان فرستاد که البته با توجه به خستگی 
برخی از مهره های او به خاطر بازی چهارشنبه شب مقابل 
یوونتوس در جام حذفی ایتالیا، منطقی به نظر می رسید. 
او در این خصوص هم گفت: این بازی برای ما بسیار بازی 
مهمی بود. 72 ساعت دیگر یک بازی دیگر داریم و باید به 
همین شیوه به کارمان ادامه دهیم. من از آن بازیکنانی که 
امروز در ترکیب اصلی قرار گرفتند و به عنوان بازیکن تعویضی 
به میدان رفتند، نشانه  های مثبتی دیدم. اینزاگی در این 
خصوص هم تأکید کرد: ما در کنار هواداران فوق العاده مان 
داریم فصلی هیجان انگیز را سپری می کنیم. آنها از ابتدای 
فصل تا الان تشویق مان کرده اند. می دانیم که در طول فصل 
امتیازاتی از دست دادیم و متحمل شکست هایی شدیم که 

سزاوار شان نبودیم. 

   سوژه 
در بین هواداران نساجی که همیشه حضور 
پرشوری در ورزشگاه وطنی داشتند، حضور یک 
دختر با پرچمی که از این تیم در دست دارد، سوژه 

عکاسان خبری شد. 

 رکورد 
هالند حالا در هفته ۳۴ لیگ جزیره به رکورد استثنایی 
۳۴ گل زده با پیراهن منچسترسیتی رسیده است و در 
کنار مهاجمان اسطوره ای انگلیس، رکورددار گلزنی 

شناخته می شود. 

             تمرین 
 تیم فوتبال سپاهان تمرینات خودش را برای دیدار 
برابر نفت مسجدسلیمان آغاز کرد تا به این ترتیب 
آماده نخستین دیدار از سه گانه پایانیلیگ بیست و 

دوم شود. 

ت
شــ

س نو
عک

کارلسن پس از یک دهه قهرمانی  
شطرنج جهان را از دست داد 

ایسنا: دین لیرن چینی موفق شد عنوان 
قهرمان شطرنج جهان را به نام خود کند. 
درجریان دیدارهای تکمیلی مسابقات قهرمانی 
شطرنج جهان، یان نپومنیشی از روسیه و 
دین لیرن از چین به مصاف هم رفتند که در 
آخر دین لیرن توانست با پیروزی در دیدار 
آخر سریع تایبریک عنوان قهرمانی شطرنج 
جهان را به دست بیاورد. مسابقات قهرمانی 
شطرنج جهان در 14 دیدار کار خود را دنبال  
کرد که شطرنج باز روس و چینی به تساوی 7 
بر 7 دست یافتند تا کار برای تعیین قهرمانی 
به دیدار تکمیلی کشیده شود. این عنوان 
درحالی به دست آمد که مگنوس کارلسن 
قهرمان پیشین شطرنج جهان از حضور در این 

مسابقات انصراف داده بود. 

خارج ازمستطیل سبز

منچستریونایتد 
 به دنبال جذب حکیمی 

رادار  در  پاری سن ژرمن  راست  دفاع 
باشگاه منچستریونایتد قرار دارد. باشگاه 
منچستریونایتد در راستای تقویت خط دفاعی 
تیم تحت هدایت اریک تن هاخ چشم به جذب 
مدافع مراکشی تیم فوتبال پاری سن ژرمن 
دارد. بر اساس گزارش پایگاه خبری »فوتبال 
اینسایدر« انگلیس، منچستریونایتد بودجه 
لازم برای تقویت این تیم در تابستان پیش رِو 
را فراهم کرده و امیدوار است اشرف حکیمی 
را از پاری سن ژرمن به خدمت بگیرد، بازیکنی 
که این باشگاه فرانسوی حاضر نیست به رقمی 
کمتر از ۵۰ میلیون پوند او را از دست بدهد. 
مدافع پیشین تیم های رئال مادرید، بوروسیا 
دورتموند و اینتر از سال 2۰21 در عضویت 

باشگاه پاری سن ژرمن است. 

خبـــــر

 پرسپولیس به نتایج استقلال و سپاهان 
کاری نداشته باشد 

نتایج هفته بیست و هفتم به شکلی بود که پرسپولیس الان 
روی کاغذ شانس اول قهرمانی است. یحیی در چند هفته 
اخیر تغییر سیستم داده و با یک هافبک دفاعی بازی می کند 
و به سروش رفیعی به عنوان هافبک خلاق بازی می دهد و 
این باعث شده نتایج و بازی تیم متحول شود و تغییرات 
خوبی بود و از همین تغییر در دربی به نتیجه رسیدیم. به 
نظرم برتری در دربی و تساوی سپاهان و ملوان تاثیر زیادی 
در سرنوشت جدول داشت ولی هنوز چیزی تمام نشده است. 
هنوز سه بازی دیگر باقی مانده و شرایط می تواند بازهم تغییر 
کند. پرسپولیس دو بازی در تهران دارد که باید آنها را پیروز 
شود و سعی کند کار به هفته آخر نکشد چرا که بازی مقابل 
نساجی در قائمشهر خیلی سخت است. پرسپولیس سعی 
کند هر سه بازی بعدی را ببرد و حواسش به نتایج استقلال 
و سپاهان نباشد، چراکه اگر خدای نکرده امتیازها مساوی 
شود با توجه به قانون بازی رو در رو سپاهان قهرمان خواهد 
شد. در مورد تساوی سپاهان و ملوان هم باید بگویم اگر مازیار 
زارع قصد داشت مثل بازی با استقلال و پرسپولیس جلوی 
سپاهان باز بازی کند -4 ۵ گل می خورد ولی استراتژی 
خوبی به کار گرفت و توانست از سپاهان امتیاز بگیرد و این 
خیلی برای پرسپولیس اتفاق خوبی بود و صدرجدول را بعد 
از مدت ها به دست گرفت و امیدوارم دیگر از دست ندهد. 
در خصوص حضور وحید قلیچ در تمرین استقلال باید 
بگویم وحید قلیچ 12 سال برای پرسپولیس بازی کرده و 
تعصبش به پرسپولیس را نمی توان زیر سوال بود. رفتار او 
قابل توجیه نیست ولی خب از جهاتی به او حق می دهم. او 
دو بار به باشگاه پرسپولیس رفت و با او رفتار خوبی نشد و او 
را به باشگاه راه ندادند و از سر ناراحتی و لجبازی این کار را 
کرد. من بازهم می گویم رفتارش اشتباه بود ولی خب حق 
می دهم بابت رفتاری که با او صورت گرفت ناراحت باشد و 
واکنش نشان بدهد. از آقای درویش خواهش می کنم اگر 
قرار شد در قائمهشر جشن قهرمانی بگیریم با توجه به اینکه 
در استان مرحوم هادی نوروزی انجام می شود از او تقدیر 
شود و خانواده اش در ورزشگاه باشند و فرزند او بیاید جام را 
به کاپیتان عالیشاه بدهد که او هم اتفاقا مازندرانی است و 
بعد بازی هم جام را بالای مزار خود مرحوم هادی ببرند. این 
توصیه من به اقای درویش و پیروانی است که این موضوع 

را پیگیری کنند. 

فرشاد فلاحت زاده پیشکسوت استقلال در 
خصوص وضعیت شاگردان ساپینتو در لیگ برتر 

و جام حذفی صحبت کرد. 
 در خصوص برتری دشوار استقلال 
مقابل پارس جنوبی جم و صعود به مرحله 

نیمه نهایی جام حذفی چه نظری دارید؟
بعد از دربی شرایط استقلال سخت شد چون 
انتظار نداشت با شکست در این بازی از قهرمانی 
فاصله بگیرد در حالی که با پیروزی در دربی 
بخت اول قهرمانی می شد. درست است که بازی 
با حریفی از لیگ دسته یک بود ولی تیم برای آنکه 
به شرایط خوب گذشته بازگردد نیاز به انگیزه 
بیشتری دارد و برای همین در دقایق ابتدایی 
نیمه اول، پنالتی از سوی محبی به اوت زده شد. 
استقلال هنوز از حال و هوای دربی خارج نشده 
بود و از طرفی دیگر پارس جنوبی را به خاطر آنکه 
در لیگ پایین تر حضور دارد دست کم گرفته بود. 
پارس جنوبی می دانست که استقلال با شکست 
دربی دچار شوک شده در این مسابقه با انگیزه 
مضاعفی بازی کرد. گل نشدن پنالتی باعث 
شده بود تا این تیم با جدیت بیشتری بازی کند. 
استقلالی ها در دربی موقعیت کمی داشتند و 
در این مسابقه خیلی صاحب فرصت شدند، اما 
عصبی بودند. استرسی که بر تیم حاکم بود آنها را 
در استفاده از فرصت ها عجول کرده و با بی دقتی 
به توپ های آخر ضربه می زدند. بزرگ تر های 
تیم باید به دیگر مهره ها کمک کنند تا از لحاظ 
روحی و روانی در آرامش باشند و با چاشنی دقت 
به توپ ضربه بزنند تا برنده شوند. حاشیه ها باید 
کنار گذاشته شود چون دربی به تاریخ پیوست. 
باید آینده را در نظر گرفت و با تمرینات منظم و 
آمادگی بالا در بازی های پایانی لیگ برتر و جام 

حذفی به میدان بروند. 
 به نظر شما آبی پوشان می توانند بار 

دیگر قهرمان جام حذفی شوند؟
استقلال باید خود را جمع و جور کند تا بتواند 
در جام حذفی و لیگ برتر به قهرمانی برسد. البته 
کار بسیار سختی دارد. باخت در دربی تلنگر بسیار 
خوبی به استقلال بود و با تجربه ها و بزرگ ترهای 
تیم باید بتوانند تیم را در کوران مسابقات در 
بهترین فرم نگه دارند. شرایط مالی تیم هم بهتر 
شود و تمامی اعضای تیم دست به دست هم دهند 
تا استقلال به تیم به شرایط روحی قبل از دربی 
بازگردد. باخت به دربی فراموش شود و تیم با تمام 
توان در نیمه نهایی و پس از آن فینال بازی کند تا 
بتواند جام را از آن خود کند و از لحاظ شخصیتی 
زیر سوال نرود. بازگشت به شرایط پیش از دربی 

دشوار است اما غیرممکن نخواهد بود. 
 درباره دیدار استقلال با صنعت نفت 
آبادان در هفته بیست و هشتم لیگ برتر 

چه نظری دارید؟
 شرایط لیگ برتر با جام حذفی فرق می کند 
و به نظرم استقلال راحت تر می تواند بازی کند. 
این تیم عملکرد بهتری در لیگ داشته و در جام 
حذفی که به صورت تک بازی برگزار می شود 
نمی توان فوتبال با کیفیت را ارائه داد، چون با 
شکست در تک بازی یک جام از دست می رود. 
از طرفی استقلال باید هر سه بازی آخر خود را 
در لیگ برتر برنده شود تا امیدوار به قهرمانی 

باقی بماند.

  مرتضی فنونی زاده 
کارشناس فوتبال 

فلاحت زاده:
شرایط لیگ برتر 

با جام حذفی
 فرق می کند

 مهدی پاشازاده مدافع اسبق استقلال گفت: هرکاری شدنی 
است و قهرمانی در هر 2 جام دور از دسترس نیست. 

   برد استقلال 
مهدی پاشازاده در گفت وگو با فارس، در مورد برد استقلال 
مقابل پارس جنوبی جم، اظهار داشت: بعد از دربی مخصوص 
اگر تیم باخته باشد، بازی حساس می شود. جام حذفی هم که 
باشد مزید بر علت می شود. تیم هنوز از لحاظ روحی روانی هنوز 
در شرایط باختِ دربی است. با این حال استقلال خوب شروع کرد 
و در ادامه ضربه پنالتی به بیرون رفت اما کمی خودشان را جمع 

و جور کردند. 
   باخت در دربی 

وی افزود: در نیمه دوم با تعویض هایی که انجام شد توانستند 
بازی را به دست بگیرند. موقعیت  هم داشتند اما توانستند از یک 
موقعیت استفاده کنند. تیم هایی که در دسته پایین تر حضور دارند، 

مقابل استقلال یا پرسپولیس انگیزه بالایی دارند. پارس جنوبی هم 
با انگیزه بود اما در نهایت استقلال برنده شد. جام حذفی می تواند 

اتفاق خوبی را برای استقلال رقم بزند. 
   دیدار سخت 

کاپیتان اسبق استقلال در خصوص اینکه دیدار شنبه شب 
گذشته برای شاگردان ساپینتو سخت شد، گفت: دقیقا به خاطر 
باخت در دربی، شرایط روحی روانی و اتفاقاتی که اخیرا رخ داد، 
همه مزید بر علت شدند. دیروز دیدیم که هنوز تبعات باخت در 
دربی باقی مانده است. مشکلات هنوز وجود دارند و باید حلقه 
گمشده باشگاه را پیدا کنند. پاشازاده در خصوص حواشی که بعد 
از دربی به وجود آمد و به نوعی بین مجموعه استقلال و محیط 
بیرون کشمکش هایی به وجود آمد، عنوان کرد: مشکل اینجاست 
که نباید این اتفاقات بیفتند و کل تیم و باشگاه درگیر آن ها شوند. 
شرایط می توانست به صورت دیگری رقم بخورد که این حواشی 

به تیم لطمه ای نزنند. 
   داوری

وی در مورد حرف و حدیث های پیرامون مسائل داوری گفت: 
داوری ها برای استقلال خوب نبوده، البته برای تیم های دیگر هم 
مشکلاتی وجود داشته، اما استقلال واقعا ضرر کرده است. مشکل 
ما این است که هرچه بگوییم و هر اتفاقی بیفتد برخی دوستان باز 
هم حرف خودشان را می زنند. کمیته داوران و داوران نمی توانند 
بگویند این مساله تخصصی است. داوری جزئی از فوتبال است. 
فوتبال جزئی از داوری نیست. منِ مربی یا فوتبالیست می توانم 
نظر بدهم. متاسفانه حتی گزارشگران هم به خاطر اینکه فردا 
حاشیه ای نباشد می گویند کارشناس باید نظر بدهد. چرا؟ من 
مربی یا فوتبالیست هم می توانم در مورد داوری صحبت کنم. 
همین الان بخواهم داوری کنم می توانم از خیلی داوران لیگ بهتر 

این کار را انجام بدهم. 

پاشازاده: قهرمانی استقلال در هر2 جام دور از دسترس نیست 


